
SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW 
MIESZKAŃCÓW - ZĄBKOWICE 

 
Data:  29.05.2017 r. 
Miejsce: Dom Kultury Ząbkowice 
Godzina: 17:00 
Spotkanie nr: 2 
Prowadzący: Sylwia Szałwińska 
Liczba uczestników: 5 
Liczba zgłoszonych pomysłów: 19 
Link do mapy pomysłów: 
https://www.google.pl/maps/@50.3703128,19.2634662,15z/data=!4m2!6m1!1s1Sfjuvv4HlQx65CPj8gw87hA4ATI
?authuser=1 
Raport z mapowania: 
                                               https://twojadabrowa.pl/dzielnice/dzielnica/46/zabkowice.html  
 

 

Co ustalono: 

Zakończono ocenę pomysłów zgłoszonych przez mieszkańców.  

Następnie mieszkańcy nadali zgłoszonym pomysłom priorytety. Przedstawiają się ono 
następująco: 

1. Montaż progów zwalniających w rejonie ulic Związku Orła Białego i Gospodarczej. 
2. Zainstalowanie urządzenia wykrywającego obecność żywic chemicznych. 
3. Rewitalizacja parku w pobliżu SP 12 i stacji benzynowej oraz modernizacja placu 

zabaw. 
4. Rewitalizacja Amfiteatru Ząbkowickiego - mieszkańcom chodzi o stworzenie 

głównego ciągu pieszego wraz ze ścieżką rowerową przez park, na terenie którego 
znajduje się muszla koncertowa.  

Te cztery pomysły uzyskały wśród mieszkańców największe poparcie i wstępnie zostały 
zgłoszone do realizacji w ramach DBP - jako jeden wspólny projekt. 

Mieszkańcy postanowili wskazać również “listę rezerwową”. Na liście rezerwowej znalazły się 
następujące projekty: 

1. Relaks i zabawa w domu kultury dla seniora i juniora – Chodzi o wybudowanie altany 
z grillem na tyłach Domu Kultury Ząbkowice, która będzie służyła jako miejsce 
spotkań dla seniorów, jak również będzie w niej można przeprowadzać zajęcia 
edukacyjne dla dzieci w sezonie letnim. 

2. Modernizacja infrastruktury drogowo – chodnikowej przy ul. Rapackiego 8, 10, 12, 14, 
16, ul. Chemicznej 3, 5, 7, 9, ul. Osiedle Robotnicze 1, 2, 3, 4, 5. 

3. Remont dwóch łączników z kostki brukowej przy blokach 1A i 1B – jezdnia wraz z 
przyległymi parkingami. 

Pozostałe pomysły nie znalazły akceptacji wśród mieszkańców i nie zostały włączone do 
projektowania w ramach DBP. 

  

 

 



Animator kieruje pytanie do Urzędu: 

1. Czy jest możliwa budowa progów zwalniających w podanym w pomyśle 
miejscu oraz czy można w pobliży Szkoły Podstawowej Nr 21 zamiast 
progu zwalniającego przebudować przejście dla pieszych na 
podniesione przejście dla pieszych. 

2. Czy jest możliwy montaż tablicy rejestrującej poziom żywic 
chemicznych w pobliżu sklepu Biedronka i zakładu URSA. 

  

  

Następne spotkanie 22.06.2017 r. 

  

 


